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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 3  

van woensdag 23 september 2015 om 19:30 uur 

 
Aanwezig: De Smet Annick - voorzitter 
Der Kinderen Annemie, Van de Poel Katrien, Roes Peter, Gevers Dimitri, De Wilde Tine, Van Geirt Willy, Grooten 
Eddy, De Coninck Katleen, Gladiné Pierre - raadsleden 
Segers Peter - schepen 
Op de Beeck Luc - Schepen-OCMW voorzitter 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Driesen Godelieve - raadslid 
 
Waren eveneens aanwezig 
Reccino Van Lommel – raadslid in vervanging van Lieve Driesen, 
John Guedon, Jan Boulliard en Erwin Brentjens – raadsleden, 
Bart  Michielsen – secretaris OCMW, 
Koen Van der Boght – wnd directeur OCMW, 
Steven Michiels – advokaat, 
Pascale Van Bael – directeur Burger en Samenleving, 
Publiek, 
Pers. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Dossier zorggroep 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Bart Michielsen en Koen Van der Borght toelichting bij dit punt. 
Dimitri Gevers verwijst naar het mogelijk aantrekken van privé kapitaal en vraagt wat dit dan kan zijn. 

Gezien het hier gaat om een publiekrechtelijke verzelfstandiging kunnen enkel vzw’s en de overheid 
kapitaal inbrengen. 

Dimitri Gevers verwijst naar de mogelijkheid dat familie helpt maar dat niet iedereen dezelfde hulp nodig heeft. Hij 
vraagt of dit invloed heeft op zorg en prijs. 

Neen. Bedoeling is om de familie als helper in te schakelen echter zonder verplichting. Zo gaat er een 
samenwerking ontstaan tussen personeel, familie en vrijwilligers. 

Peter Roes verwijst naar het personeel die haar gewoontes heeft en daarvan een aantal zullen wegvallen. 
Dat is ook zo maar de nieuwe spelregels zullen via veranderingsmanagement worden ingevoerd. 

Vanuit het publiek komt de vraag welke de besparingen zijn van deze beheersvorm ten overstaan van de huidige 
vorm. 

Luc Op de Beeck wijst er op dat er nog geen businessplan is maar geeft toch al een aantal informatieve 
suggesties zoals: 
- het optimaliseren van de bedden 
- kortere beslissingslijn 
- door te groeien verlaagt de overheidskost 
Hij voegt er aan toe dat het nooit de bedoeling is geweest om te besparen maar wel om kwaliteit aan te 
bieden. 

Dimitri Gevers vraagt wanneer een andere partner toetreedt dit ook door de gemeenteraad moet goedgekeurd 
worden. 

Het toetreden van een partner volgt dezelfde procedure als de oprichting. 
Jan Boulliard vraagt of er partnerschappen in het vooruitzicht zijn. 

Momenteel is er nog niets concreet. 
 
Stand van zaken ivm opvang vluchtelingen in Turnhout 
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Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Pascale Van Bael toelichting bij dit punt. 
Willy Van Geirt vraagt wie instaat voor de kosten van het personeel. 

Corsendonk G4S krijgt van Fedasil een vergoeding waarmee de personeelskosten moeten betaald 
worden. 

Willy Van Geirt vraagt of voor de vluchtelingen gekookt wordt. 
Het zijn appartementen en de mensen dienen zelf voor hun maaltijd in te staan. 

Reccino Van Lommel verwijst naar recente krantenartikels. Hij stelt vast dat vele mensen onder de armoedegrens 
leven, rusthuizen die het moeilijk hebben, veel mensen in Turnhout die het met heel wat minder moeten stellen. 

Schepen Peter Segers wijst er op dat Fedasil de regels maakt en vanavond hier op de commissie enkel 
een toelichting wordt gegeven. Hij vraagt aan het raadslid om met zijn klachten naar Brussel te gaan. 

Erwin Bentjens is van mening dat in heel dit verhaal een belangrijk element ontbreekt, namelijk de veiligheid. 
Volgens hem gaat men bevolkingsgroepen die mekaar het licht in de ogen niet gunnen nu in één gebouw samen 
brengen. Hij vraagt of de politiezone dit aan kan. 

Schepen Peter Segers verduidelijkt dat zowel de burgemeester  als de politie bij elk overleg waren 
betrokken. Verder is het nog afwachten welk publiek er zal komen. Er werd aan Brussel de vraag gesteld 
om gezinnen met kinderen die nu verblijven op de locatie Steenweg op Zondereigen naar hier te laten 
komen. 

Willy Van Geirt heeft er moeite mee dat er momenteel op bedoelde locatie 67 appartementen leeg staan en bij de 
Ark een wachtlijst bestaat van enkele duizenden mensen. Hij vervolledigt met te zeggen niets tegen vluchtelingen 
te hebben maar wel tegen het feit dat er zoveel lege appartementen zijn en zoveel mensen die een onderkomen 
zoeken. 
Reccino Van Lommel vindt dat de uitbater bij dit alles er wel bij vaart. 

Schepen Peter Segers verduidelijkt dat het hier gaat om een privé initiatief van de uitbater die heeft 
ingeschreven op de vraag van Fedasil. En of we dit nu leuk vinden of niet, we zullen er moeten mee leren 
leven. 
Schepen peter Segers wil, eens de vluchtelingen zullen weg zijn, met de man overleggen naar de 
toekomst toe. 

Erwin Brentjens heeft berekend dat in het slechtste geval er een aantal gezinnen met kinderen zullen toekomen. 
Deze kinderen zullen dus naar school moeten. Hij is van mening dat dit niet allemaal ten laste van Turnhout mag 
vallen. 

Schepen Peter Segers verduidelijkt dat Stad Turnhout zowel aan de Federale als Vlaamse Overheid 
gevraagd heeft om tussen te komen in de kosten. 

Willy Van Geirt stelt vast dat Brussel ons niet kent wanneer het om subsidies gaat, maar om vluchtelingen op te 
vangen wel. Hij vindt dat er een duidelijk signaal naar Brussel moet vertrekken. 

Schepen Peter Segers herhaalt nogmaals dat er al meerdere nota’s naar de Federalen en Vlaamse 
Overheid werden verstuurd. 

Reccino Van Lommel wijst er op dat ook in andere streken van het land asielzoekers worden opgevangen. 
John Guedon is van mening dat er zich criminele feiten kunnen voordoen en vraagt of hiermee dan wordt rekening 
gehouden bij een eventuele erkenning. 

Over een al of niet erkenning wordt in Brussel beslist. Vermoedelijk worden criminele feiten in het dossier 
wel opgenomen. 

Willy Van Geirt vraagt of het personeel dat door de eigenaar zal worden aangenomen ook gescreend wordt. 
De eigenaar moet de voorziene procedures volgen en de nodige documenten opvragen en verzamelen. 

Willy Van Geirt vreest dat dit alles extra werk zal betekenen voor de stedelijke diensten. 
Pierre Gladiné vraagt of vrijwilligers de nodige begeleiding ontvangen. 

Op 5 oktober wordt voor de vrijwilligers een info-moment voorzien.Verderis er ondersteuning voorzien cfr. 
inburgeringscoaching. 

Willy Van Geirt vraagt of de asielzoekers ocmw gelden kunnen krijgen. 
Zolang ze in het centrum verblijven niet. Na hun erkenningwel. 

Willy Van Geirt vraagt of het ocmw bij machte is om dit alles op te vangen. 
Luc Op de Beeck verduidelijkt dat per 55 personen men één maatschappelijk werker moet voorzien. Men 
zal moeten bekijken hoe dit alles te organiseren. 

Eddy Grooten verwijst naar een groep van rusthuizen die, onlangs de vele wachtenden, ingegaan zijn op de oproep 
van Fedasil waardoor ze 3 euro per dag per persoon meer ontvangen dan dat ze als rusthuis zouden gesubsidieerd 
worden. 
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Tine De Wilde verwijst naar vrijwilligers die in een asielcentrum van alles  willen organiseren en vindt deze inzet 
even belangrijk als deze van een peter en meter. 

Er zal vraaggestuurd gewerkt worden. 
Jan Boulliard merkt op dat een aantal Turnhoutse busbedrijven vanuit Brussel de vraag hebben gekregen wie 
vervoer kan organiseren. 
Luc Op de Beeck besluit dit punt: we moeten niet panikeren maar er voor gaan met de gedachte: “we kunnen het”. 
 
Stand van zaken Offerfeest 
Schepen Peter Segers verduidelijkt dat er een afspraak was met het slachthuis in Reusel. 
Ondertussen heeft de Moslim Executieve een oproep gedaan om dit jaar geen dieren te slachten. 
De meeste moslims zijn hierop ingegaan uit solidariteit. 
Vanuit de Stad werd aan de moslimgemeenschap een brief verstuurd (zie bijlage). 
Pierre Gladiné vraagt of er financiële gevolgen zijn verwijzend naar de afspraak met het slachthuis in Reusel. 

Schepen Peter Segers deelt mee dat er niets werd ondertekend en er ook niets werd betaald. Er is wel 
mailverkeer geweest.   

John Guedon stelt voor om in de toekomst de Moslimgemeenschap het initiatief te laten nemen. 
 
Verklaring van burgemeesters tegen kinderarmoede 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Peter Segers toelichting bij dit punt. 
Hij verduidelijkt dat hetgeen in de verklaring is opgenomen voor een groot deel al gedaan wordt met onze projecten. 
 
Stand van zaken kinderopvang 
Schepen Peter Segers deelt mee dat de eerste steen van de kinderopvang in de Koningin Astridlaan werd gelegd. 
Bedoeling is om in maart 2016 over te gaan tot oplevering om in september 2016 te kunnen starten. 
Verder deelt hij mee dat we voor een hogere subsidiëring trap 3 op de 11de of 12de plaats staan voor erkenning en 
het Lindeke op de 84ste plaats voor wat de erkenning van extra plaatsen betreft.  Ondanks deze 84ste plaats zal de 
aanvraag toch ingediend worden al is het maar om het concept nog eens in de verf te zetten. 
 
Missie Hanzhong 11-17 oktober 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Pascale Van Bael toelichting bij dit punt. 
Willy Van Geirt verwijst naar het feit dat men enkele jaren geleden niet naar China is afgereisd omwille van 
besparingen en stelt vast dat men nu toch gaat. 

Schepen Peter Segers verduidelijkt dat deze reis op uitnodiging is van de provincie en de delegatie heel 
beperkt is. Enkel de vlucht moet betaald worden, de rest niet.  

 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  



Vergadering 

Commissie 3

woensdag 23 september 2015woensdag 23 september 2015



Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Dossier zorggroep

- Stand van zaken ivm opvang vluchtelingen in Turnhout

- Stand van zaken Offerfeest

- Verklaring van burgemeesters tegen kinderarmoede

- Stand van zaken kinderopvang

- Missie Hanzhong 11-17 oktober

- Punten agenda gemeenteraad

- Uit het college

- Varia



Dossier zorggroep



Opvangcentrum vluchtelingen

- Aanleiding

- Vluchtelingencrisis

- Vluchtelingen vnl uit Syrië, Irak, Afghanistan en Eritrea

- 50% alleenstaande mannen, 35% gezinnen, 15% AMA’s

- Corsendonk G4S, Heilig Hartsstraat 49, stelde zich kandidaat 

tijdelijk opvangcentrum na openbare oproep Fedasil. 

- Corsendonk krijgt erkenning voor 1 jaar (verlengbaar)



Opvangcentrum vluchtelingen

OC Turnhout werkt autonoom, dus los van het opvangcentrum 

Arendonk (dit is anders dan tijdens de vorige crisis)

OC Turnhout is een privéonderneming (aanbesteding via Fedasil)

Aantal extra plaatsen in de regio

- Turnhout: 377

- Retie: 125

- Arendonk: 600 (totaal 800)

- Weelde: 500



Opvangcentrum vluchtelingen

Personeelsomkadering OC Turnhout

- 1 directeur

- 6 maatschappelijk assistenten

- 8 opvoeders

- 2 verpleegkundigen- 2 verpleegkundigen

- 1 onthaal/administratief medewerker 24/24

Overlegmomenten 

- Woensdag 16 september : Fedasil en Corsendonk (alg)

- Donderdag 17 september: welzijnsveld (alg)

- Dinsdag 22 september: Fedasil en Corsendonk (comm)



Opvangcentrum vluchtelingen

Donderdag 17 september: welzijnsveld (alg)

Er worden werkgroepen gevormd:

- Wonen o.lv. Bart Huysmans

- Peter/meter en vrijwilligersinitiatieven  o.l.v. Pascale Van Bael

- Onderwijs o.l.v. Katrien Abrams- Onderwijs o.l.v. Katrien Abrams

- Activering o.l.v. OCMW

- Communicatie : Jan Govaerts  



Opvangcentrum vluchtelingen

Peters en meters

- Maandagavond 21/9: 98 kandidaten

- 2 pijlers

- Ondersteuning tijdens opvangperiode

- Vrije tijdsbesteding (winkelen, huiswerk, etentje,…)- Vrije tijdsbesteding (winkelen, huiswerk, etentje,…)

- Vrijwilligerswerk allerhande

- …

- Ondersteuning na erkenning

- Inburgeringscoach

- Werkgroep op 23/9

- Infomoment in de week van 5/10



Stand van zaken offerfeest

- …



Verklaring van Verklaring van 

Burgemeesters tegen kinderarmoede



Aanleiding en context

• Op initiatief van België en Nederland is een Europese Stedelijke Agenda (Urban

Agenda) ingesteld.

• De Belgische POD Maatschappelijke Integratie en haar dienst Grootstedenbeleid 

hebben de problematiek van kinderarmoede als prioritair thema hierin naar voor 

geschoven

• Om ook de lokale overheden hierbij te betrekken lanceerde de POD-MI begin 2014 het 

idee om een “Verklaring van burgemeesters tegen kinderarmoede” ter ondertekening 

voor te leggen aan burgemeesters van steden uit zoveel mogelijk EU-lidstaten. voor te leggen aan burgemeesters van steden uit zoveel mogelijk EU-lidstaten. 

• Deze verklaring is geen doel op zich, maar moet de aanzet vormen van een versterkte 

en coherente aanpak van kinderarmoede in de Europese steden.

• Staatssecretaris voor armoedebestrijding, Elke Sleurs, en POD MI willen een dynamiek 

op gang brengen waarbij steden op een planmatige wijze programma’s en acties 

ontwikkelen om het leven van kinderen in armoede te verbeteren en de oorzaken van 

kinderarmoede aan te pakken.  

• De lokale actieplannen worden op Europees niveau gemonitord en geëvalueerd. 

Uitwisseling van kennis en ervaring, publicatie van “best practices” en colloquia kunnen 

de dynamiek op Europees niveau versterken en gaande houden. 



Verbintenissen

1.  De toegang tot adequate middelen verbeteren 

• Door de arbeidsparticipatie van de ouders te ondersteunen, door bijzondere aandacht te 

besteden aan geïsoleerde ouders en gendergelijkheid

• Door zich ervan te vergewissen dat alle gezinnen, meer bepaald de gezinnen die in 

kwetsbare omstandigheden en in kansarme wijken wonen, toegang hebben tot 

onderwijs en betaalbare kwaliteitszorg 



Verbintenissen

2.  Betaalbare hoogwaardige dienstverlening verstrekken

• Door hooggekwalificeerd , inclusief en financieel toegankelijke kinderopvang en 

vroegtijdig onderwijs te verzekeren, inspelend op de noden van de gezinnen

• Door maatregelen te nemen om een beleid te voeren dat gesegregeerd onderwijs en 

voortijdig schoolverlaten terugdringt

• Door de ruimtelijke ongelijkheden in de beschikbaarheid van het onderwijsaanbod te • Door de ruimtelijke ongelijkheden in de beschikbaarheid van het onderwijsaanbod te 

onderkennen en te verhelpen, en door een desegregatiebeleid te voeren dat omvattend 

onderwijs versterkt

• Door de informatie- en preventiesystemen te verbeteren inzake gezondheidszorg voor 

kinderen uit kansarme milieus en zwangere vrouwen in armoede 

• Door belemmeringen uit de weg te ruimen inzake de toegang van kinderen en gezinnen 

in kwetsbare situaties tot gezondheidszorg, zoals culturele en taalkundige 

belemmeringen en gebrek aan informatie

• Door de toegang voor kinderen tot een veilige en geschikte woning te faciliteren, 

evenals tot een aangepaste leefomgeving die hun ontwikkeling bevordert



Verbintenissen

3.  Het recht van kinderen tot participatie te bevorderen

• Door belemmeringen zoals kosten, toegang en culturele verschillen op te heffen om 

ervoor te zorgen dat alle kinderen kunnen deelnemen aan spel, recreatie, sport en 

culturele activiteiten; 

• Door scholen en lokale autoriteiten aan te moedigen betere naschoolse activiteiten 

en voorzieningen voor de kinderen te creëren;en voorzieningen voor de kinderen te creëren;

• Door de deelname van kansarme kinderen aan de bestaande participatiestructuren 

verder uit te bouwen. 

4. Strategie

• Horizontale en verticale partnerschappen afsluiten tussen de verschillende 

beleidsdomeinen en de verschillende beleidsniveaus



Stand van zaken kinderopvang

- …



Missie Hanzhong

12 – 17 oktober 2015

Delegatieleden: Eric Vos, Pascale Van Bael, 
Koen Van den Bossche 



Aanleiding missie 

• Provincie Shaanxi en Provincie Antwerpen: 

30-jarige samenwerking : missie oktober 

• Samenwerking scholen rond zorg 

• Bezoek delegatie Shaanxi op 8 juni 2015 



Aanleiding samenwerking scholen

• Stage rond welzijn: mei 2011 

- groeiende nood aan seniorenzorg in China door de vergrijzing

• Thomas More: lange geschiedenis van internationale samenwerking. 



Opportuniteit

• Uitgenodigd door de Provincie

• Bezoek prominente figuren uit Provincie Shaanxi en Provincie 

Antwerpen aan Hanzhong

• Promotie samenwerking Turnhout – Hanzhong binnen de Provincie 



Programma



Programma



Doelstelling missie

• Direct contact scholen

• Draagvlak scholenband creëren bij de Provincies

• Uitwerken intentieverklaring (noden, samenwerkingsdomeinen) 

• Samenwerking Christine Van Broeckhoven ikv dementie en 

samenwerking  China (Hanzhong, Shaanxi): opnieuw op agenda samenwerking  China (Hanzhong, Shaanxi): opnieuw op agenda 

gezet door Cathy Berckx



Doelstelling samenwerking 

• Uitwisseling informatie/docenten/studenten

• Studenten Thomas More + Hanzhong: beleving andere cultuur, 

andere vormen van omgaan met ouderen, kennismaking 

Chinese/Belgische zorgsysteemChinese/Belgische zorgsysteem

• Scholen: uitwisselen informatie ikv de opleiding (eventueel via 

digitaal platform) 



Punten agenda gemeenteraad

- …



Uit het college

…



Varia

…



1 1 

We zetten een zorggroep op 

 

 
Commissie 3 – 23 september 2015 

 



Onderwerp presentatie 

Situering (1/5) 

Strategisch plan 2014-2019 

“We baten ons WZC op een kwaliteitsvolle én financieel 

gezonde manier uit. We analyseren welk daartoe de 

meest effectieve en efficiënte beheersvorm is en 

ondernemen de nodige acties om die te 

implementeren.” 

 

Onderliggende acties 

- onderzoek naar optimale beheersvorm 

- onderzoek aantal bedden voor optimale exploitatie 

- optimaliseren van de werking en organisatie 

2 



Onderwerp presentatie 

Situering (2/5) 

Conclusie uitgevoerde onderzoeken - uitdagingen 

 

- De uitdaging van vergrijzing en verzilvering 
- Meer ouderen met zorg + complexe zorg 

- Verschuiving ziekenhuiszorg naar woonzorgcentra 

- Beleidsmatig  groeit andere visie 
- Belang aan thuiszorg neemt toe, rol WZC? 

- Financiering woonzorgcentra wordt anders 

- De bewoner wordt de regisseur in zorg  

- Eigenheid en cultuur zorgsector  

- Personeelsbeleid en organisatie op maat van zorg 
- Meer flexibiliteit voor werkgever en werknemer 

 

3 



Onderwerp presentatie 

Situering (3/5) 

Eindconclusie onderzoeken: verzelfstandigen is een 

must! 

 

OCMW- raad 26 februari 2015 beslist unaniem: 

de effectieve en volledige verzelfstandiging van 

de residentiële zorg van OCMW Turnhout, 

inclusief zijn dienstencentra 

 

Onderzoek naar type verzelfstandiging: 

privaatrechtelijk of publiekrechtelijk 

4 



Onderwerp presentatie 

Situering (4/5) 

Conclusie onderzoek beheersvorm: publiekrechtelijke 

verzelfstandiging (titel VIII hfdst I) 
   

- Sterke link met het lokaal bestuur 

- Lokaal bestuur houdt druk op private markt 

- Alle activiteiten directie senioren passen er in 

- Gelijkgesteld met OCMW voor vergunningen 

en erkenningen 

- Voorkeur bij hogere overheid en 

vakorganisaties 

- Voorbeelden: Antwerpen, Roeselare, … 
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Onderwerp presentatie 

Situering (5/5) 

Publiekrechtelijke verzelfstandiging toegelicht aan 

OCMW- raadsleden in infosessie (GD&A) 

 

Eerste informeel overleg met de vakorganisaties 

omtrent publiekrechtelijke verzelfstandiging 

 

Positief advies college voor publiekrechtelijke 

verzelfstandiging  
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Onderwerp presentatie 

Verder vervolg 

Formeel protocol van vakorganisaties rond 

publiekrechtelijke verzelfstandiging 

 

Commissie 3: toelichting dossier 

 

OCMW- raad: goedkeuring statuten en motiveringsnota 

 

Gemeenteraad: goedkeuring statuten en 

motiveringsnota 

 

Goedkeuring door minister 

7 



Onderwerp presentatie 

Inhoudelijk - Woonzorgcentrum van de 

toekomst 

8 



Onderwerp presentatie 

Uitdaging? 

• Samen met bewoners, medewerkers, familieleden 

en bestuursleden zelf invullen hoe ONS 

woonzorgcentrum van de toekomst er zal uitzien 

• Doel: ambitieniveau vastleggen 

9 



Onderwerp presentatie 

CASE 

Woensdag 23 september 2042 - Woonzorgcentrum De 

Wending 

10 



Onderwerp presentatie 

Noodzaak tot reorganisatie van zorg 

11 

• Nog meer inzetten op kwaliteit 

• Integraal: meer samenwerken met andere partners 

die zorg aanbieden of in zorg bemiddelen en zorg 

aanbieden buiten de muren van het WZC 

• Financieel gezond: op redelijke termijn 

kostendekkend 

• Correcte prijs voor onze klanten- bewoners 

 



Onderwerp presentatie 

Vervolg de komende weken / maanden 

Inhoudelijk – focus op (de organisatie van) zorg 

- Planetree verder zetten! 

- Missie, visie en waarden opnieuw definiëren 

- Afstemming met andere projecten (MFO, SLIM) 
 

Organisatorisch 

- Organogram en bevoegdheidsverdelingen 

- Overleg met de vakorganisaties 

- Opmaak ontwerp beheersovereenkomst 
- Ondersteunende diensten 

- Financiële afspraken 
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Onderwerp presentatie 

Vervolg de komende weken / maanden 

Financieel 

- Business plan: binnen welke termijn kostendekkend 

- Diverse financiële aspecten: 
- BTW en BBC in de zorggroep 

- Optimalisatie inkomsten en beperking uitgaven 

 

Communicatie met personeel 

- Periodiek krantje (vinger aan de pols) 

- Infosessie / bestaande overlegmomenten 

 

Partnerschappen 

- Infomoment voor mogelijke partners  
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uw kenmerk ons kenmerk contactpersoon datum 
 
telefoonnummer 
014 40 96 32 

GK/2015/BVR/32 
faxnummer 
014 43 92 75 

Bieke van Riel 
e-mail 
bieke.vanriel@turnhout.be 

10 september 2015 

 
 
Offerfeest september 2015 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
Zoals Stad Turnhout u eerder meldde in een vorige brief, mag men in Vlaanderen enkel nog onverdoofd 
slachten in een erkend slachthuis. Dit is een beslissing van de Vlaamse Regering, Stad Turnhout is niet 
bevoegd om hier iets aan te veranderen.  
 
Vlaams minister Weyts, die deze beslissing nam, geeft opdracht om u de volgende alternatieven voor te 
stellen:  

o met verdoving slachten; 
o het schenken van een gift; 
o slachtingen spreiden over 3 dagen; 
o vooraf vlees bestellen; 
o een rund slachten in plaats van een schaap. 

 
LMIOPA, de Liga van moskeeën en islamitische organisaties  van provincie Antwerpen, besliste om dit 
jaar niet te offeren. Zij houden hiermee rekening met het advies van de raad van theologen van België en 
tonen hun solidariteit met de moslims die niet in optimale omstandigheden hun feest kunnen beleven. Zij 
wensen voor 2016 een duurzame oplossing. De 2 Turnhoutse moskees volgen deze oproep.  
 
Thuis slachten is bij wet verboden. Als u ondanks de oproep om niet te offeren, toch een schaap wil laten 
slachten, kunt u in de nabije omgeving op volgende plaatsen terecht: 

- Eminet Islam Slachthuis in Hooge Mierde (bij Reusel): zij hebben schapen in de prijsklasse van 
215 tot 250 euro. Met een factuur dat u ter plaatse krijgt en betaalt, kan u het karkas meebrengen 
over de grens tot in België bij u thuis. Contact: Eminet Islam Slachthuis, Hooge Mierde, 
Nederland, 00 31 13 50 92 076. 

- Tijdelijk erkende slachtvloer in Wortel; hier wordt enkel verdoofd geslacht. U kan hier terecht voor 
een schaap en de slachting. Contact: Dirk De Meester, Langenberg 39A, Hoogstraten-Wortel, 
0495 50 27 09. 

 

 GELIJKE KANSEN 
Stadskantoor 

Campus Blairon 200 
2300 TURNHOUT 

014 44 33 11 

 

Aan de inwoners van Turnhout en aangrenzende 
gemeentes, 
die de voorbije jaren een slachtvergunning kochten,  
in het kader van het Offerfeest 

 



 

Voor een schaap dat u koopt in het Eminet Islam Slachthuis in Hooge Mierde hebt u geen 
slachtvergunning nodig. Een factuur van het slachthuis volstaat hier om het karkas mee te brengen naar 
huis. 
Indien u een schaap wil laten slachten op de tijdelijke erkende slachtvloer in Wortel, hebt u wel een 
slachtvergunning nodig. Hiervoor kan u terecht bij het Onthaal van het Stadskantoor op Campus Blairon, 
tijdens de openingsuren (maandag van 8.30 tot 12.30 uur en van 13.30 tot 19.30 uur – dinsdag tot vrijdag 
van 8.30 tot 12.30 uur) vanaf vandaag tot op de dag van het Offerfeest. 
 
Om een slachtvergunning te kunnen afhalen moet u een registratienummer hebben en het beslagnummer 
van het bedrijf waar u het schaap aankocht. De registratie moet slechts eenmalig gebeuren bij Stad 
Turnhout en blijft geldig voor de volgende jaren. Het beslagnummer moet u vragen aan de veehouder 
waar u het dier kocht (= ondernemingsnummer van de boer of het bedrijf). 
Meebrengen: 

- identiteitskaart; 
- beslagnummer; 
- 15 euro voor inwoners van Turnhout; 
- 25 euro voor inwoners van aan Turnhout aangrenzende gemeenten; 
- indien het schaap aangekocht is in het buitenland moet u ook een gezondheidscertificaat van het 

schaap meebrengen. 
 
Het stadsbestuur van Turnhout hoopt op deze manier te kunnen bijdragen aan een zo goed mogelijk 
verloop van het Offerfeest 2015. Stad Turnhout wil samenwerken aan een duurzame oplossing voor het 
Offerfeest in 2016. 
 
Vriendelijke groeten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Filip Buijs Eric Vos 

Stadssecretaris Burgemeester 

 
 
  
 


